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Από το υπ’ αριθ. 7/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 207/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μελέτης διαμόρφωσης Α.Κ.Χ. 
στο Ο.Τ. 340 (Πιερίων). 

 
       Σήμερα 5 Μαρτίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» . 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανιδης Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Κ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 195/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 196/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2007 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 201/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Διαμαντής, Η. Σοφιανίδης.. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 204/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 205/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 207/2007 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 

   

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-3-2007 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Δημητρίου Δάσκαλου, που έχει ως εξής:  
 Για την ολοκλήρωση του έργου της οδού Πιερίων προέκυψε η ανάγκη 
διαμόρφωσης του ακάλυπτου κοινόχρηστου χώρου Α.Κ.Χ. στο ύψος των Λαδομύλων 
Ο.Τ.:340. 
 Η μελέτη συντάχθηκε από τις τεχνικές υπηρεσίες του Δήμου μας με γνώμονα 
τον σεβασμό του κτίσματος (μύλος Σαράφογλου) που έχει χαρακτηρισθεί διατηρητέο 
με την υπ’ αριθ. 1384/29-4-2002 (ΦΕΚ 441/Δ/28-5-2002) απόφαση του Υπουργού 
Μακεδονίας-Θράκης και που γειτνιάζει με τον Α.Κ.Χ., και με την πρόθεση να 
περιλαμβάνει ήπιες επεμβάσεις, όπως φαίνεται από τα σχέδια και την τεχνική έκθεση. 
 Για το θέμα υπάρχει η υπ’ αριθ. 306/2003 απόφαση του Δ.Σ. Βέροιας, η από 
5-2-2007 ομόφωνη απόφαση της Επιτροπής Τεχνικών θεμάτων, καθώς και η θετική 
γνωμοδότηση της ΕΠΑΕ Ν.Ημαθίας. 
 Υστερα από αυτά καλείται το Δ.Σ. να εγκρίνει ή μη την μελέτη διαμόρφωσης 
ακάλυπτου κοινόχρηστου χώρου Α.Κ.Χ. στο Ο.Τ.:340 (Λαδόμυλοι). 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 5-2-2007 εισήγηση 
της επιτροπής τεχνικών θεμάτων του Δ.Σ., με την οποία αυτή, αφού έλαβε υπόψη της 
τη νέα πρόταση για τη διαμόρφωση του Α.Κ.Χ. στο Ο.Τ. 340 στην οδό Πιερίων,  
εισηγείται ομόφωνα την υλοποίησή της, σύμφωνα με τα συνημμένα τοπογραφικά 
διαγράμματα. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Είναι ένα πολύπαθο ζήτημα. Ευρέθη μία λύση  και νομίζω ότι ο κ. 
Δάσκαλος μπορεί να δώσει περισσότερες λεπτομέρειες. Είναι ένας μικρός Γολγοθάς, 
τον οποίο νομίζω ότι ανεβήκαμε μαζί, αλλά νομίζω ότι θα έχει αίσιο τέλος  για την 
είσοδο της πόλης.  

Δάσκαλος: Όπως γνωρίζετε, ο ΑΚΤΩΡ στα πλαίσια κατασκευής εισόδου της 
πόλης, μπήκε το Σεπτέμβρη-Οκτώβρη για να κατασκευάσει το τμήμα δίπλα στους 
Λαδομύλους, στη γέφυρα, στον ακάλυπτο χώρο ΑΚΧ. Μόλις ξεκίνησε να 
κατασκευάζει τοιχία,  έγιναν ασφαλιστικά μέτρα εναντίον του Δήμου και εναντίον 
της εταιρείας ΑΚΤΩΡ από τον ιδιοκτήτη παρακειμένου διατηρητέου κτίσματος τον κ. 
Σαράφογλου. Εμείς μόλις αναλάβαμε βρήκαμε στις 7 Γενάρη δικάσιμο με αντίδικους 
τον κ. Σαράφογλου και το Δήμο Βέροιας. Με πρωτοβουλία μου, ήρθα σε επαφή με 
τον κ. Σαράφογλου και ζητήσαμε αναβολή για να μπορέσουμε να μελετήσουμε την 
όλη διαδικασία. Προσπαθώντας να ενημερωθώ διαπίστωσα ότι ο Δήμος έδωσε 
εντολή  στην εταιρεία που θα κατασκεύαζε το τμήμα της οδού της εισόδου της πόλης 
να κατασκευάσει μία μελέτη, η οποία δεν είχε καμία σχέση με την απόφαση του Δ.Σ. 
που ενέκρινε την συγκεκριμένη μελέτη. Ετσι κάλεσα την τεχνική υπηρεσία  τους 
έδωσα την τεχνική μελέτη, είχε παρατηρήσει ότι δεν πάει η μελέτη. Πήγε να 
κατασκευαστεί ένα τοιχίο 3,5 μέτρων. Κάλεσα την τεχνική υπηρεσία του Δήμου, τους 
έδωσα την απόφαση του Δ.Σ. , τους έδωσα τις παρατηρήσεις της ΕΠΑΕ, οι οποίες 
επέτρεπαν κλίσεις 1 προς 3 στο επίχωμα και τους είπα σε 10 μέρες θέλω να μου 
φέρετε μία  πρόταση καινούργια. Αυτή η πρόταση πήγε στην επιτροπή τεχνικών 
θεμάτων όπου ψηφίστηκε ομόφωνα και από τα 7 μέλη, στη συνέχεια πήγε στην 
ΕΠΑΕ την προηγούμενη Τρίτη  όπου ψηφίστηκε ομόφωνα και από τα 4 μέλη, έτσι 
λοιπόν στις 14 Μαρτίου που είναι το δικαστήριο θα μπορέσουμε να κλείσουμε την 
διαφορά μας με τον κ. Σαράφογλου και να δώσουμε εντολή στην Εγνατία οδό, 
εταιρεία ΑΚΤΩΡ, να συνεχίσει τις εργασίες στο τμήμα αυτό.  



Σκουμπόπουλος: Είπατε κε Δάσκαλε ότι αυτό που πήγε να κατασκευαστεί δεν 
είχε καμία σχέση με την μελέτη. Πώς έγινε αυτό; Ποιος έδωσε εντολή να γίνει κάτι 
άλλο πέρα από την απόφαση του Δ.Σ; Το έκανε η τεχνική υπηρεσία του Δήμου από 
μόνη της; Εγώ δεν έδωσα καμία εντολή, εκτός αν έδωσε ο αντιδήμαρχος, ούτε 
πιστεύω και αυτός. Η υπηρεσία από μόνη της είπε να γίνει κάτι άλλο πέρα από την 
απόφαση του Δ.Σ.; Γιατί εγώ άλλα ξέρω. Ο κ. Κακοδήμος που χειριζόταν το θέμα 
έλεγε ότι εφαρμόζει την απόφαση του Δ.Σ. 

Δάσκαλος: Ουδεμία σχέση κε Σκουμπόπουλε.  
Σκουμπόπουλος: Εγώ προτείνω να αναβάλουμε το θέμα, έχουμε χρόνο μια 

που λέτε ………………... 
Δήμαρχος: Δεν δέχομαι την αναβολή κε πρόεδρε.  
Σκουμπόπουλος: Πότε είναι η δικάσιμος;  
Δάσκαλος: Στις 14 Μαρτίου. Δεν είμαστε εκπρόθεσμοι.  
Σκουμπόπουλος: Πρότεινα να αναβληθεί γιατί ο κ. Κακοδήμος έλεγε άλλα 

πράγματα. Εάν η δικάσιμος είναι στις 14 του μηνός και δεν μπορεί να γίνει 
διαφορετικά τότε είναι μονόδρομος, εφόσον βέβαια δεν εφαρμόστηκε η απόφαση 
εκείνη και τώρα την εφαρμόζουμε εκτός αν πρόκειται για κάτι διαφορετικό. Μήπως 
τώρα προτείνετε κάτι διαφορετικό; Τι είχε αποφασίσει τότε το Δ.Σ., τι πήγε να 
κατασκευαστεί και τι εισηγείστε σήμερα;  

Τσιαμήτρου: Περίπου η ερώτησή μου είναι παρόμοια με του κ. 
Σκουμπόπουλου , απλώς θέλω να ξέρω γιατί δεν εφαρμόστηκε η προηγούμενη 
μελέτη, η οποία ήταν εγκεκριμένη και από την επιτροπή τεχνικών θεμάτων και από 
το Δ.Σ. και από την ΕΠΑΕ, και σε τι διαφέρουν αυτές οι δύο μελέτες, γιατί και κείνη 
την είχε αποδεχτεί ο κ. Σαράφογλου. Με τη συγκατάθεση του κ. Σαράφογλου την 
κάναμε την μελέτη που είχε περάσει από το Δ.Σ. και όχι αυτή που εφήρμοσε όπως 
λέτε η τεχνική υπηρεσία. Τι διαφορά είχαν αυτές οι δύο μελέτες μεταξύ τους; Μπορεί 
η αλλαγή αυτή της μελέτης να είναι αιτία καθυστέρησης  ή ακόμη και ματαίωσης του 
έργου1 

Σακαλής: Ακούγοντας τον κ. Δάσκαλο ειλικρινά πέφτω από τα σύννεφα. Λέει 
ότι δεν εφαρμόσαμε την μελέτη. Γιατί έφτιαξε η τεχνική υπηρεσία κάποια άλλη 
μελέτη; Εμείς και στα ασφαλιστικά μέτρα ο κ. Κακοδήμος πήγε τη μελέτη αυτή την 
οποία υπάρχει. Μία μελέτη υπάρχει και αυτήν εφαρμόσαμε. Δεν ξέρω να 
εφαρμόσαμε κάποια άλλη και αν υπάρχει κάποια άλλη μελέτη να μας τη φέρει  ο κ. 
Δάσκαλος. Εμείς δεν είμαστε από αυτούς που  φέρουμε εμπόδιο στην κατασκευή του 
έργου. Μακάρι να γίνει το έργο το συντομότερο δυνατόν. Γνωρίζετε καλά από ποιους 
ήρθαν τα εμπόδια και πώς ήρθαν. Μάλιστα είχαμε έρθει σε επαφή με τον κ. 
Σαράφογλου και μειώσαμε το τοιχίο που φαινόταν στα 3 μέτρα, στα 2 μέτρα, μόνο 
και μόνο για να βρούμε μία συμβιβαστική λύση και να προχωρήσει το έργο. 
Προέκυψαν άλλα θέματα μετά  και έγινε αυτό που έγινε. Πάντως δεν υπάρχει άλλη 
μελέτη εκτός από αυτή την οποία είχε η τεχνική υπηρεσία. Ο κ. Κακοδήμος με αυτή 
τη μελέτη πήγε και στα ασφαλιστικά μέτρα που μας έκανε ο κ. Σαράφολου. Δεν 
υπάρχει άλλη μελέτη. Τώρα αν η υπηρεσία δεν ξέρει να κάνει καλά τη δουλειά της 
και κατηγορεί τους υπαλλήλους ο κ. Δάσκαλος, αυτός ξέρει. 

Χατζηαθανασίου: Ηθελα να ρωτήσω, προκύπτει ένα μείζον πρόβλημα. 
Μελέτη που έγινε δεν εφαρμόστηκε και πήγαινε να εφαρμοστεί κάποια άλλη μελέτη  
εν αγνοία όλων μας; Δεν χρήζει διερεύνησης αυτού του προβλήματος έτσι ώστε να 
δούμε πώς έγινε όλη αυτή η αυθαιρεσία;  

Δήμαρχος: Ακουσα ότι κάποιοι πέφτουν από τα σύννεφα. Να δείτε εμείς πως 
πέσαμε από τα σύννεφα, διότι ήρθαμε εδώ και βρήκαμε την πρώτη βδομάδα που 
ήρθαμε μία δικαστική διένεξη για το θέμα, ο κ. Παπαδόπουλος έστειλε μία επιστολή 



όχι απλώς διακοπής εργασιών αλλά στο τηλεφώνημα που του έκανα και τον 
παρακάλαγα επί μία ώρα να μας δώσει λίγη πίστωση χρόνου προκειμένου να βρούμε 
μία λύση, γιατί είχαμε κάνει συσκέψεις επί συσκέψεων, μου μιλούσε με τα χειρότερα 
λόγια για τη Βέροια, για τους Βεροιώτες, για τις δημοτικές αρχές. Ελεγε ότι είναι 
αγανακτισμένος, ότι παρατάει το έργο και ότι τελείωσε η υπόθεση και πράγματι η 
επιστολή αυτό έλεγε. Κάναμε μία γιγάντια προσπάθεια να βρούμε μία λύση. Και 
προσωπικά να θέλετε δεν ήθελα να μπουκώσει η Κυψέλη και όλος ο κόσμος εκεί 
πέρα, με ένα τεράστιο τείχος. Εχουμε το πρόβλημα του τείχους Μπακαλίδη κλπ. λίγο 
πιο κάτω. Ας τα δούμε πιο ανθρώπινα αυτά τα πράγματα και λίγο πιο ανθρώπινα 
αισθητικά. Αυτή τη στιγμή έχουμε τη συναίνεση, έχουμε τη δεύτερη επιστολή που 
μας δίνει δεύτερη ευκαιρία, έχουμε μία μελέτη, η οποία πέρασε ομόφωνα από την 
επιτροπή τεχνικών και ομόφωνα από την ΕΠΑΕ. Εχουμε δρομολογημένη την είσοδο 
της πόλης. Δεν ξέρω τι ψάχνουμε μέσα σ’ αυτήν την αίθουσα, και συγχωρείστε με για 
το ύφος, αλλά ασχοληθήκαμε πάρα πολύ με αυτό το ζήτημα και για να λύσουμε αυτό 
τον κόμπο. Αν τον λύσαμε. 

Δάσκαλος: Η απόφαση της επιτροπής τεχνικών ήταν ομόφωνη, ψήφισε το 
θέμα αυτό και ο κ. Καλαϊτζίδης, ο οποίος είναι από τον συνδυασμό του κ. 
Σκουμπόπουλου. Κε Σακαλή την έχετε δει αυτή τη μελέτη;  …………… 

Σακαλής : Δείξε μας τα 4 μέτρα που λέει η κ. Δήμαρχος.  
Δάσκαλος: Δεν έχω την παλιά μελέτη μαζί μου.  
Σακαλής : Οφείλατε να την έχετε εδώ. Εμείς θέλουμε να προχωρήσει το έργο.  
Δάσκαλος: Σκαρίφημα πήγατε να υλοποιήσετε.  
Σακαλής: Δεν θέλαμε εμείς να προχωρήσει το έργο; Φέρτε μας την άλλη 

μελέτη. 
Δάσκαλος: Εχετε δει τομή; Τι πήγατε να κάνετε;  
Σακαλής: Εγώ δεν έκανα τη μελέτη κε Δάσκαλε. Ξέρετε ποιος την έκανε. 

Κατηγορείτε την υπηρεσία δηλαδή; Τους υπαλλήλους; 
Δάσκαλος: Σκαρίφημα πήγατε να υλοποιήσετε. Ελάτε στο γραφείο μου αύριο 

να δείτε τη μελέτη και να ενημερωθείτε.  
Σακαλής: Εμείς εφαρμόσαμε άλλη μελέτη για να μην γίνει το έργο; 
Χ΄Αθανασίου: Αντιληφθήκατε ότι πήγαν να κάνουν άλλο έργο πέρα από τη 

μελέτη; 
Σκουμπόπουλος: Αυτό δεν λέμε; Πρέπει να το δει η υπηρεσία. 
Δάσκαλος: Θέλω να διαβάσω τι αποφασίσαμε όσοι ήμασταν στο Δημοτικό 

Συμβούλιο το 2003 για την απόφαση 306. «Αποφασίζει ομόφωνα και εγκρίνει τη 
μελέτη διαμόρφωσης Ακάλυπτου Κοινόχρηστου Χώρου (Α.Κ.Χ.) στο Ο.Τ. 340 που 
βρίσκεται στην οδό Πιερίων όπως αυτή συντάχθηκε από την τεχνική υπηρεσία του 
Δήμου με την κατάργηση του προβλεπόμενου χώρου στάθμευσης, που 
διαμορφωνόταν σε πατάρι βάθους 6,00 μ. πέραν της ρυμοτομικής γραμμής, και τη 
διαμόρφωση παταριού βάθους 4,00 μ. πέραν της ρυμοτομικής γραμμής με 
πλακόστρωτο και φυτεύσεις, με τη δημιουργία στη συνέχεια πρανούς με ήπια κλίση 
και την κατασκευή μικρού τοιχείου αντιστήριξης στον πόδα του πρανούς, 
καταλήγοντας έτσι στο όριο της ιδιοκτησίας Σαράφογλου χωρίς να επηρεάζει το 
υπάρχον διατηρητέο κτίσμα». Σας δίνω την μελέτη και κοιτάξτε την. Όπως είπα και 
προηγουμένως, αυτό που πήγε να εφαρμοστεί ήταν ένα σκαρίφημα και δεν υπήρχε 
καν σχέδιο. Γι’ αυτό το θέμα, πριν ένα μήνα περίπου, μας ήρθε και επιστολή από το 
ΥΜΑΘ γιατί ο κ. Σαράφογλου έκανε εκεί προσφυγή και λέει ότι αυτή η μελέτη για 
να υλοποιηθεί, αυτή δηλ. που προτείνουμε τώρα και αποφασίζουμε σήμερα, πρέπει 
να εγκριθεί και από το ΥΜΑΘ και την ΕΠΑΕ, η οποία, αποτελούμενη από τις κ.κ. 
Παπαδοπούλου Κυριακή, Καλογήρου Αρτεμη, Αλδάκου Μαρία και Τσίρη 



Αικατερίνη, εξέδωσε το πρακτικό 2/27.2.2007, με το οποίο αποφάσισε ομόφωνα για 
τη διαμόρφωση γιατί αναδεικνύει αφενός το διατηρητέο μνημείο και αφετέρου 
διευκολύνει την κυκλοφορία των πεζών. Παράλληλα συμβάλει στον εξωραϊσμό της 
πόλης. Επίσης και η Επιτροπή Τεχνικών αποφάσισε ομόφωνα. Κα Τσιαμήτρου, η 
διαφορά της μίας μελέτης με την άλλη είναι πως αυτή η μελέτη είναι πλήρως 
εναρμονισμένη με την απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Θυμάμαι τον 
συγχωρεμένο Φουρνιάδη που έλεγε να γίνει πατάρι για να μην παρκάρουν τα 
αυτοκίνητα, ενώ η μελέτη που πήγαμε να εφαρμόσουμε κε Σακαλή ήταν να γίνει το 
πεζοδρόμιο και στη συνέχεια να γίνει και μία επέκταση 4 μέτρων για να παρκάρουν 
τα αυτοκίνητα. Επίσης, για το αν είναι αιτία καθυστέρησης του έργου, αυτή η 
απόφαση που παίρνουμε είναι για να προσπαθήσουμε να επιταχύνουμε τη διαδικασία 
εκτέλεσης του έργου γιατί αν το έργο δεν εκτελεστεί το πρώτο εξάμηνο τότε χάθηκε 
ο Ακτορας και η Εγνατία, αφού θα φύγουν αλλού. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Ένα θέμα που θα ήταν ομόφωνο πήρε έκταση άνευ λόγου 

και αιτίας. Δεν ξέρω τι λένε οι κάτοικοι της Κυψέλης, τι λέει ο Θωμάς 
Παπαδόπουλος αλλά νομίζετε ότι είναι ευχάριστο σ΄ έναν Δήμαρχο να έρχεται 
κάποιος και να σταματάει ένα έργο; Μας σταμάτησε το έργο για το τοιχείο που 
γινόταν. Οι τεχνικοί έλεγαν ότι πρέπει να γίνει το τοιχείο για να κρατηθεί το πρανές, 
η μελέτη πρόβλεπε 3 μέτρα και συμβιβαστικά το πήγαν στα 2 μέτρα. Τώρα πόσο θα 
γίνει, ενάμιση, ένα ή δεν θα γίνει καθόλου; Τι λέει η καινούργια μελέτη; Εγώ επειδή 
έζησα αυτό το θέμα καταλαβαίνω αλλά οι άλλοι αμφιβάλω αν καταλαβαίνουν. 
Ξέρετε κε Δάσκαλε κανέναν Δήμαρχο που να μη θέλει να γίνει κάποιο έργο και 
μάλιστα έγκαιρα, που να θέλει να του σταματήσουν το έργο οι δημότες ή οι 
εργολάβοι; Καταλάβαμε τι έγινε και πρέπει να ξεμπλοκάρει το θέμα. Εφόσον λοιπόν 
τα βρήκατε με τον αντίδικό μας δεν έχουμε καμία αντίρρηση για τον τρόπο που λέτε 
εσείς. Να τελειώσει, να κλείσει και να κάνουμε την είσοδο της πόλης. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής τεχνικών; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-3-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Δ. Δάσκαλου. 
2.- Τη μελέτη διαμόρφωσης Α.Κ.Χ. που βρίσκεται στο Ο.Τ. 340, στην οδό Πιερίων, 
που συντάχθηκε από την τεχνική υπηρεσία του Δήμου. 
3.- Την από 5-2-2007 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών θεμάτων του Δ.Σ. 
4.- Το από 27-2-2007 2ο πρακτικό της Επιτροπής Πολεοδομικού & Αρχιτεκτονικού 
ελέγχου (Ε.Π.Α.Ε.), με το οποίο αυτή γνωμοδοτεί θετικά για την παραπάνω μελέτη.  
5.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη μελέτη διαμόρφωσης Ακάλυπτου Κοινόχρηστου Χώρου (Α.Κ.Χ.) 
στο Ο.Τ. 340 που βρίσκεται στην οδό Πιερίων, όπως αυτή συντάχθηκε από την 
τεχνική υπηρεσία του Δήμου, με την κατασκευή πρανούς, το οποίο με ήπιες κλίσεις 
θα καλύψει μία υψομετρική διαφορά της τάξης των 9 περίπου μέτρων, συνδέοντας 
την οδό Πιερίων με την πλατεία Κυψέλης, που θα διαμορφωθεί με την υποχώρηση 
τμήματος της πρασιάς κατά 1,20μ. από τη στάθμη του πεζοδρομίου με ράμπα ώστε 
να διευκολύνεται η διέλευση των πεζών και την κατάργηση του προβλεπόμενου 
χώρου στάθμευσης που διαμορφωνόταν σε πατάρι βάθους 6μ. πέραν της ρυμοτομικής 



γραμμής, δημιουργώντας έτσι μία ευχάριστη διαδρομή σ’ έναν κοινόχρηστο χώρο 
πρασίνου και αναδεικνύοντας το υπάρχον διατηρητέο κτίσμα με αποτέλεσμα την 
αναβάθμιση της ευρύτερης περιοχής. 
 Κάθε προηγούμενη απόφασή του περί έγκρισης μελέτης διαμόρφωσης Α.Κ.Χ. 
στο παραπάνω Ο.Τ. στην οδό Πιερίων παύει να ισχύει. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  207 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Κ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  7-3-2007 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
 
 
 
 
 
 
 
 


